

HOUSE OF COMMONS

Issue No. 3

Monday, May 1, 1989

Chairman: John Reimer

*Minutes of Proceedings and Evidence of the
Standing Committee on*

Aboriginal Affairs

RESPECTING:

In accordance with its mandate under Standing Order 108(2), an examination of the Post-secondary Student Assistance Plan of the Department of Indian Affairs and Northern Development

WITNESSES:

(See back cover)

Emil Bell made a statement and with the other witnesses answered questions.

On motion of Ken Hughes, it was agreed that Appendices A and B to the brief presented at this meeting be made an appendix to this day's *Minutes of Proceedings and Evidence* (See APPENDIX "ABOR-1").

The witnesses continued to answer questions.

At 9:30 p.m. the Committee adjourned until 9:30 a.m. on Tuesday, May 2, 1989.

Donald G. Reid
Clerk of the Committee

Second Session of the Thirty-fourth Parliament,
1989

CHAMBRE DES COMMUNES

Fascicule n° 3

Le lundi 1^{er} mai 1989

Président: John Reimer

*Procès-verbaux et témoignages du Comité
permanent des*

Affaires autochtones

CONCERNANT:

En conformité avec son mandat en vertu de l'article 108(2) du Règlement, une étude du Programme d'aide aux étudiants du niveau postsecondaire, administré par le ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien

TÉMOINS:

(Voir à l'endos)

Emil Bell fait une déclaration, puis lui-même et les autres témoins répondent aux questions.

Sur motion de Ken Hughes, il est convenu que les annexes A et B du bref présenté à la séance soient jointes à ce jour's *Procès-verbaux et témoignages* (voir ANNEXE "ABOR-1").

Les témoins continuent de répondre aux questions.

À 21 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'au mardi 2 mai 1989, à 9 h 30.

Le greffier du Comité
Donald G. Reid

Deuxième session de la trente-quatrième législature,
1989